

Protokoll fört vid Skogstorps Golf´s styrelsemöte

Datum 2021-02-09
Plats: Teams
Närvarande Pär Eriksson
Michael Petersson
Maria Larsson
Satu Verlinna
Ulrika Kårefjärd
Ulf Pettersson
Roger Gill
Sonja Andersson
Nina Lindström

Ej närvarande: Johan Sjöberg

1. Mötets öppnande och godkännande av dagordning

Ordförande förklarade mötet öppnat och dagordningen godkändes med ett tillägg om sponsring under ekonomipunkten.

2. Föregående protokoll

- a. *Godkännande av föregående protokoll*
Vi godkände och lade mötesprotokollen, 2020-12-08 och 2020-12-21, till handlingarna.

3. Läget på Orrliden

- a. *Ombyggnationen*
Allt går enligt plan men vi kan inte få tillträde för att se byggförloppet just för att det är en byggarbetsplats. Planen är att det ska vara klart i maj och vi hoppas att inredning mm är klart till sommaruppehållet.
Vad gäller belysningen och gång från skolparkeringen så har kommunen det på sin agenda och de räknar med att få det klart under våren.
- b. *Läktaren*
Vi kommer få sponsring på bultarna till läktaren från ESSVE och målningen kommer troligen också bli sponsrad.

4. Summering av läget i fotbollsverksamheten

- a. *Avstämning Ungdomsverksamheten*
De äldsta flicklagen har varit igång hela vintern och nu börjar även de yngre komma igång. På grund av kylan har de nyttjat gymnastiksalen men annars gäller träning ute på Orrliden.
Under 2021 kommer 12st lag vara igång i ungdomsverksamheten.
- b. *Seniorverksamheten Dam och Herr samt ersättningsfrågan*
Det är nu klart med både Dam- och Herr-tränare och de filmer som lagts ut på

sociala medier, där de presenteras, har många visningar.

De sex ledarna för damlagen har nu skrivit på sina avtal och arvoderingen är klarlagd. Styrelsen **godkänner** dessa avtal och arvoderingar.

Det finns förslag på att spelarna, både inom dam och herr, skriver en form av spelaravtal där de förbinder sig att spela i Skogstorp och i gengäld får de ett spelarpaket med kläder. Skulle de sedan kliva av/bryta kontraktet blir de betalningsskyldiga för det föreningen sponsrat dem med. Vi diskuterar detta vidare men fattar inget beslut vid detta möte. Maria, Satu och Roger får i **uppdrag** att se över alternativen.

c. *Fotbollskommitténs uppdrag*

Vi gick igenom skrivningen om kommitténs uppdrag och vi **beslutade** att godkänna uppdragsbeskrivningen samt utser Ulf Pettersson, Satu Verlinna, Malin Andersson och Joakim Wallgren att ingå i kommittén.

Kommitténs första möte blir den 15/2.

d. *Satsningar 2021, Marcuspengarna*

Vi har diskuterat inköp av kamera för att kunna filma matcher/träningar samt ljudanläggning till arenan.

Dök även upp förslag på att starta en "Marcus Danielson-cup" för de yngre spelarna, 3mot3 upp till 7mot7.

e. *Eventuellt nya beslut och riktlinjer rörande Corona*

Vi följer FHM's rekommendationer och nu kan våra yngre lag även få träna inomhus. Maria skickade ut nya direktiv igår.

5. Ekonomi – lägesrapport

a. *Ekonomiska bokslutet 2020*

Vi väntar på att revisorerna ska bli klara med årsbokslutet och nästa torsdag kommer deras ombud ut till Maria för att påbörja arbetet.

Ekonomi ser fortsatt positiv ut och våra fonder går dessutom bra.

b. *Budgetarbetet 2021*

Arbetet är ännu inte påbörjat men ett förslag ska finnas framme till nästa styrelsemöte i mars.

c. *Ansökan om Corona-ersättning*

Vi gjorde ingen ytterligare ansökan, för oktober till december, då vi kände att vi inte skulle vara berättigade till det.

d. *Sponsring*

Vi har fått erbjudande att sälja strumpor och det skulle kunna ersätta lottförsäljning. Vi **uppdarar** åt Maria, Satu och Roger att se över erbjudandet.

6. Planering inför säsongen 2021

a. *Summering av dag med styrelsen*

Vi träffades via Teams lördagen den 23 januari kl 9-12:30 för att planera verksamheten inför 2021. Dagen fungerade bra, trots att vi tog allt digitalt, och vi har en tydlig plan framåt.

b. *Ledar- och tränarträff*

Vi skjuter den på framtiden och hoppas på fysiskt möte i mars.

c. *Styrelseutbildning under våren – FSLI samt Diskrimineringsgrunderna*

Fotbollens Spela, Lek och Lär är något vi kan köra tillsammans själva i styrelsen då allt sker "via skärmen" och behöver inte vara lärarledd. Maria och Nina ser

till att ta ner materialet och förbereda inför en internutbildning.
Ulrika kontakter Love på RF/SISU för att få tillgång till material och kan därefter hålla i en informationsträff/utbildning kring Diskrimineringsgrunderna.
Maria samlar ihop dessa två utbildningar och sedan bokar vi in ett möte i april.

7. Inför årsmötet 25 mars

- a. *Årsberättelse 2020 och Verksamhetsberättelse 2021*
Berättelserna ska tas fram men är inte påbörjade än.
- b. *Översyn av stadgar och styrelsens arbetsordning samt instruktion till Valberedningen*
Styrelsen **godkänner** de förändringar som framlagts i stadgarna.
Vi tittade igenom dokumentet rörande styrelsens arbetsordning samt instruktionen till Valberedningen.
- c. *Valberedningens arbete*
Pär har kontakt med Jörgen i valberedningen och de är nu igång med sitt arbete.
- d. *Kallelse samt arrangemang/lokal/Teams*
Maria ser till att kalla till årsmötet och när vi närmar oss så styr vi ev över till Teams.

8. Rapporter och inbjudningar

- a. *Kansliet aktuella frågor*
Maria har skickat in kompletterande uppgifter till Rekarne Stiftelsen efter vår ansökan.
Det nya avtalet med Stadium fortlöper bra och profilkläder finns framtagna och går strax att beställa.
Det har kommit ett önskemål från damlaget om att spela i svarta shorts, istället för vita. Vi **beslutar** att tillmötesgå deras önskemål om annan färg än vit och Maria ser över om vi behöver rapportera in det till förbundet.
- b. *Kultur och Fritid-grupp i dialog med föreningarna*
Maria är med i denna referensgrupp..
- c. *Lunchwebbinarier februari-april SÖFF*
SÖFF bjuder in till ett antal seminarier under våren och Maria har skickat det vidare inom föreningen.
- d. *Utvecklingsansvarig – önskemål från SÖFF*
Fotbollskommittén tar upp frågan vid sitt möte.

9. Styrelsemöten våren 2021

- a. *Tisdagar 18.00-20.00*
9 mars – årsmöte 25 mars – 13 april – 4 maj – 8 juni

10. Övriga frågor

Frågan om Domaransvarig, som ingår som krav i Diplomerad Förening, tas om hand om Fotbollskommittén.
Gubbklubben har tidigare meddelat att de gärna sponsrar klubben med en hjärtstartare och den kan fås via Hjärt-/Lung-fonden efter att vi i styrelsen

genomgått en utbildning. Nina undersöker vidare hur vi kan få till en utbildning i dessa pandemitider.

11. Summering och utvärdering av dagens möte

Summerat tar vi med oss följande punkter inför kommande möte/möten:

- Vi kommer få sponsring på bultarna till läktaren från ESSVE
- Styrelsen godkände avtal och arvoderingar till damlaget
- Maria, Satu och Roger får i uppdrag att se över alternativen till spelarpaket
- Vi beslutade om fotbollskommitténs uppdrag samt sammansättningen på dito
- Vi uppdrog åt Maria, Satu och Roger att se över erbjudandet med strumpförsäljning i föreningen
- Vi kommer att hålla en utbildning för styrelsen i april kring FSSL och Diskrimineringsgrunderna
- Underlaget inför årsmötet börjar ta form och vi **beslutade** om stadgeförändringarna som ska tas upp på årsmötet för beslut
- Damlaget önskar annan färg på shorts, än vita, och vi **beslutade** att tillmötesgå deras önskemål
- Nina undersöker möjligheten till att få hem den hjärtstartare vi, inom styrelsen, behöver utbildning på

Ordförande tackar för visat intresse och förklarar mötet avslutat.

Vid protokollet

Justeras

Nina Lindström

Pär Eriksson